
Grundejerforeningen Gniben Strand, Sejerø 

Hermed indkaldes til ordinær generalforsamling. 

 Påskelørdag, den 30.3 2024 kl. 10:00. 

Generalforsamlingen afholdes på  

Halvvejs, Vestervej 15, Sejerø. 

 

Dagsorden:  

1. Valg af dirigent  

2. Bestyrelsens beretning for 2024   

3. Forelæggelse af de revideredet regnskab for 2023 samt budget for 2024 

4. Forslag fra bestyrelsen: Kontingent uændret: 750 kr årligt.  

5. Forslag fra medlemmer: bestyrelsen har rettidigt, inden 1. marts, modtaget et 

forsalg. Se beskrivelse nedenfor.  

6. Valg af bestyrelse: (Formand og to bestyrelsesmedlemmer vælges det ene år. 

Kasserer og næstformand vælges det andet år) i år er formand og 

bestyrelsesmedlemmer på valg. Steen Ørnstedt genopstiller som formand. Ulrich 

Gothelf og Anker Juul Nielsen genopstiller som bestyrelsesmedlemmer.   

7. Valg af suppleant (Suppleanten vælges for en etårig periode.) Helle Nielsen 

genopstiller. 

8. Valg af revisor: Foreningens revisor, Henrik Møller genopstiller.  

9. Eventuelt 

Venlig hilsen Bestyrelsen 

 

  



 
 
Forslag fra Michael Nathan 
 
Foreningen skal opfordre medlemmerne til at rydde op i de joller m.v., der opbevares på de 
strandenge og strandarealer, der hovedsagelig benyttes af foreningens medlemmer. 
 
Begrundelse  
Strandarealerne syd for fyret på begge sider af øen benytter foreningens medlemmer til at 
opbevare deres forskellige lystfartøjer. Som udgangspunkt er det et hyggeligt, maritimt indslag 
– til et vist punkt.  
 
Bortset fra de joller, ejerne tager op på egen grund i vinterhalvåret, falder jollerne formentlig i 
fire kategorier: 1) dem der benyttes mere eller mindre regelmæssigt, men altid ligger på 
standen, 2) dem, der ikke har været benyttet i flere år, men som ejeren håber eller forventer på 
et eller andet tidspunkt at søsætte igen, 3) dem, der ikke har været benyttet længe, og hvor 
ejeren (så småt) er bevidst om, at dette ikke vil ændre sig i fremtiden, og endelig 4) de joller, der 
helt er opgivet (ejeren er måske død, har solgt sit hus eller bare glemt sin jolle). 
 
Der er med andre ord en glidende overgang fra aktivt sejlermiljø til bådkirkegård. Det sidste er 
slet ikke bæredygtigt, da glasfiber har en meget lang nedbrydningstid, og ”vragene” skæmmer 
et fint stykke natur. Desuden er der jo spild at muligheder at joller, der ikke længere bruges, 
bare ligger hen.   
 
Udfordringen er, at jollerne ikke ligger på foreningens fællesarealer. Foreningen kan derfor ikke 
påbyde en oprydning. Foreningen kan dog henstille til medlemmerne, at tage hånd om egne 
joller. Fx kunne de ejere, der ikke længere benytter deres joller, synliggøre at fartøjet gives væk, 
sælges, eller bare kan benyttes mod at det afleveres på pladsen efter brug – eller simpelthen 
fjerne det.  
 
---- 

 


